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Werkzaamheden in fases:
De werkzaamheden worden in fases 
uitgevoerd zodat er altijd een gedeelte 
van de parkeerplaatsen beschikbaar 
zijn.
• Fase 1: tot 16 maart 2007:   
   parkeerplaats noord 
• Fase 2: tot 4 mei 2007: 
   parkeerplaats zuid
• Fase 3: tot 29 juni 2007: Openbare             

ruimte rondom de nieuwe super

Waarom duurde het allemaal zo 
lang?
Dat vroegen veel mensen zich af. Vorig 
jaar februari werd het parkeerterrein 
bij de Albert Heijn al van de bestrating 
ontdaan, waren alle kabels verlegd 
en was de gastank van Auto Maas 
verwijderd. Iedereen had verwacht dat 
direct begonnen zou worden met de 
bouw van de nieuwe Super. Maar tot 
begin januari 2007 gebeurde er niet 
veel. Waarom?

De vertraging kwam gedeeltelijk door 
de koppeling met Genoenhuis. Onze 
AH gaat in week 12 de deuren sluiten en 
verhuizen naar Genoenhuis. Een kleine 
twee weken later is het pand helemaal 
leeg en kan de oude buitenmuur 
worden afgebroken. Hierna moet het 
nieuwe, grotere pand opnieuw worden 
ingericht. Het had weinig zin om veel 
eerder al te beginnen met de bouw 
van de nieuwe super. Anders had 
het nieuwe gedeelte lange tijd leeg 
gestaan. Dat kost geld en daarom wacht 
men liever zo lang mogelijk.

Afstemming kostte veel tijd
Ook de afstemming tussen 
projectontwikkelaar, Laurus en de 
gemeente verliep niet altijd vlekkeloos. 
Laurus gaat een Super de Boer in het 
vergrootte oude AH pand inrichten. 
Voor Laurus is het belangrijk dat de 
expeditie-ingang van het nieuwe 

Renovatie Winkelcentrum eindelijk van start

Het kan u bijna niet ontgaan zijn. De renovatie van het Winkelcentrum is 
begin januari overdonderend van start gegaan. De oude Dreef is in twee 
weken tijd gesloopt, de voorbereidingen voor het herbestraten van de 
parkeerplaats noord is in volle gang, het plein aan de west-kant heeft nieuwe 
bomen gekregen en de bouw van de nieuwe super is gestart. We hebben er 
lang op moeten wachten, maar nu zit de vaart er flink in.

Countrydansen
Elke dinsdagavond van 20.00 uur tot 
22.15 uur.

Jeugdbingo
Voor jeugd van 8 t/m 14 jaar.
Op 7 maart om 18.00 uur.

Kienen
Voor 40+ -ers
Elke dinsdagmiddag vanaf 14.00 
uur.

MINI DISCO
Op 9 MAART 2007 van 19.00 uur tot 
21.00 uur.

Foto´s van Carnaval
De foto’s van het afgelopen carnaval 
kunt u bekijken op www.geldrop-
foto.nl/carnaval2007.
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pand klaar is als gestart wordt met de 
inrichting en bevoorrading. Laurus 
stelt verder dat de ingang voorzien 
moet worden van betonnen stelcon-
platen. Deze platen liggen er op dit 
moment ook al en zorgen ervoor dat 
de laadkarren (met kleine wielen) 
niet wegzakken in de bestrating. De 
gemeente had de herinrichting rond 
de expeditie ingang in de derde fase 
willen uitvoeren in klinkers. Dit was voor 
Laurus onacceptabel. 

Daarnaast was contractueel 
afgesproken dat parkeerplaats noord 
169 parkeerplaatsen zou krijgen. In 
het ontwerp van de gemeente waren 
maar 155 parkeerplaatsen opgenomen. 
De gemeente had een aantal 
verbeteringen aan het oorspronkelijke 
plan aangebracht. Hierdoor vervielen 
14 parkeerplaatsen. Ook dit was voor 
Laurus onacceptabel.

Inbreng gemeenteraad
Toen half december het overleg tussen 
gemeente, projectontwikkelaar, Laurus 
en de vereniging van eigenaren 
(winkelcentrum) geen verder resultaat 
had is de door de vereniging van 
Eigenaren (VVE) de gemeenteraad 
uitgenodigd om over de problemen te 
praten. Dit gesprek resulteerde in een 
brief van de raad naar het College van 
B&W. In een antwoord aan de raad stelde 
het College dat ze niet op de hoogte 
waren van de genoemde problemen. 
De meest urgente problemen zijn door 
het College direct opgelost.

Er is nu afgesproken dat de expeditie-
ingang al in de tweede fase van stelcon-
platen wordt voorzien en bereikbaar 
wordt voor laurus om de winkel in te 
richten en te bevoorraden. Daarnaast 
komen er toch 169 parkeerplaatsen 
op de parkeerplaats noord. Hiervoor is 
de standplaats voor ambulante handel 
komen te vervallen. De ambulante 
handel (viskraam, ’t Stoepje en de 
shoarmawagen) blijven nu op de 
oude plek aan de westkant van het 
Winkelcentrum staan. Samen met het 
verplaatsen van de winkelwagens levert 
dat de gewenste 169 parkeerplaatsen 
op. Hierdoor zijn er geen belemmeringen 
voor Laurus om de Super de Boer zo 
snel mogelijk in bedrijf te gaan brengen. 
Wanneer dat precies is is nog onbekend. 
Wel wordt er gestreefd om de winkel zo 
snel mogelijk te openen.

Zijn nu alle problemen opgelost?
Nee, de meest urgente wel, maar er zijn 
nog een paar zaken die geregeld moeten 
worden. Zo zou naast de bouw van de 
nieuwe Super en het herinrichten van 

de openbare ruimte ook een kleine face-
lift van het gebouw gedaan worden. 
De boei-boorden worden verhoogd tot 
6 meter. Hiermee krijgt de rest van het 
winkelcentrum een aanblik die even 
hoog is dan van de aanbouw. Naast het 
aanpassen van de boei-boorden zijn er 
ook plannen om de ingangen aan te 
passen. Hiervoor is een meerderheid van 
stemmen nodig binnen de vereniging 
van eigenaren. Iedere eigenaar heeft 
een aantal stemmen, afhankelijk van de 
hoeveelheid vierkante meters winkel. 
Op dit moment hebben een aantal 
eigenaren tegen de verbouwing van de 
ingangen gestemd. Niet omdat men het 
daarmee niet eens is, maar om andere 
redenen.

Eén van de tegenstemmers is de firma 
die het pand van de Edah in eigendom 
heeft. Sperwer, die de Edah gekocht 
heeft, en het pand nu huurt, had 
verwacht het oude pand van de AH 
te krijgen (inclusief de aanbouw). Het 
huidige pand is te klein voor de Plus-
formule. Daarvoor heeft men minimaal 
1100 m2 nodig. De huidige Edah is 800 
m2. Nu zijn er in het verleden al eens 
uitbouwplannen geweest. Het huidige 
bestemmingsplan zou dat ook toelaten. 
Maar er is een nieuw bestemmingsplan 
in de maak die dit onmogelijk maakt. 
Op dit moment stelt de gemeente dat 
er geen verdere uitbreiding van Food in 
de Coevering mogelijk is. Hierdoor kan 
er niet meegewerkt worden aan een 
uitbouw van het pand van de Edah. De 
gemeente is ook eigenaar van het stukje 
grond (groenzone) grenzend aan de 
Edah. In februari wordt het definitieve 
Distributie Planologische Onderzoek 
van de gemeente verwacht. Hierna 
wordt er verder gekeken.

Muurtje noordzijde
Een ander probleem dat nog moet 
worden opgelost is het muurtje van 
de oude Dreef. Dat muurtje is nu 
provisorisch afgewerkt. Maar over enige 

tijd komt hier een nieuwe muur met 
glas en deuren. Cafetaria de Coevering 
gaat de zaak draaien en komt dan met 
de ingang aan parkeerplaats noord te 
liggen. De gemeente heeft 37.000 euro 
voor deze muur klaarliggen. Maar de 
vereniging van Eigenaren (VVE) heeft de 
muur begroot op ruim 80.000 euro. In 
een advies van de welstandscommissie 
moet deze muur een bepaalde uitstraling 
krijgen. Daarnaast moet de muur 6 
meter hoog worden. Volgens de VVE is 
het advies van de welstandscommissie 
niet uit te voeren voor het bedrag dat de 
gemeente beschikbaar stelt. Men is zich 
nu aan het beraden over een andere 
uitvoering van de muur die mogelijk 
wel binnen het budget valt.

Nog meer?
Bij een dergelijk complex project zijn er 
nog meer kleine punten die regelmatig 
overleg vragen. Goed nieuws is dat er 
eindelijk begonnen is en dat het College 
van B&W de problemen adequaat heeft 
aangepakt.

Wel ziet de redactie van het Wijkblad 
nog een ander risico. Het is bekend 
dat de Edah formule eind 2007 geheel 
afgebouwd wordt. Ergens dit jaar komt 
er een andere formule in het pand van 
de Edah. Welke is niet duidelijk. Het kan 
een formule van Sperwer zijn of een 
andere. In beide gevallen zal de winkel 
moeten worden omgebouwd. Dat kost 
enige weken tijd. In het geval dat alles 
tegenzit kan de ombouw van de Edah 
samen vallen met de ombouw van AH 
naar Super de Boer. Dat wil zeggen 
dat beide Supers kort dicht zijn. U kunt 
begrijpen dat dit de omzet van de 
andere winkeliers geen goed zal doen. 

Foto’s
We houden alles bij. U kunt de foto’s 
bekijken op onze website 
www.wijkbladcoevering.nl.

Rob Biesters
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Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

ER IS WEER VEEL VOORDEEL TE HALEN BIJ PRIMERA 

COEVERING!

WIJ RUIMEN GRONDIG OP!

KIJK ELKE WEEK IN DE SPECIALE BAKKEN EN DOE HIER UW 

VOORDEEL MEE. 

ZIT ER NIETS VAN UW GADING BIJ, GEBRUIK DAN DEZE 

ADVERTENTIE EN ONTVANG 15% KORTING OP HET HELE 

ASSORTIMENT KANTOORARTIKELEN.

PRIMA TOCH WEER VAN PRIMERA!

http://www.wijkbladcoevering.nl
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Om maar even met de deur in huis te 
vallen. Dit is geen suggestief artikel. Ik 
heb er over nagedacht, diep zelfs, en 
bij onze hoofdredacteur alle mogelijke 
informatie opgevraagd. Nee, ik heb niet 
zelf lopen rondbellen. Ten eerste werd 
er al genoeg geïnformeerd vanuit het 
Wijkblad. Daarnaast wil ik ook niet te-
veel opvallen. Anoniem blijven is een 
prachtig streven. 

Na alle informatie rondom het Win-
kelcentrum eens goed overdacht te 
hebben kan ik maar tot één conclusie 
komen. Er is een levensgroot communi-
catieprobleem. 

Ik moet het college een pluim geven 
voor het vlottekes oplossen van alle pro-
blemen. Maar hoe het mogelijk is dat ze 
van geen problemen wisten is me een 
groot raadsel. Wakker geschud door een 
briefje van de raad, liet ons college haar 
daadkracht zien. Onze burgermoeder 
liet een jaartje of wat geleden horen dat 
het gemeentehuis veel te klein is. Dat 
iedereen op een hoop zit. Dat commu-
niceert toch lekker zou ik denken. Maar 
nee, men wist van geen probleem.

Ook de gemeenteraad heeft lekker zit-
ten pitten. Die hadden bij de vorige 
ronde problemen voorgesteld om een 
contactpersoon per partij beschikbaar te 
stellen om de zaak in de gaten te hou-
den. En meteen daarna vielen al die he-
ren en dames weer in hun winterslaap. 
Ze stelden geen vragen als het College 
liet horen dat alles op rolletjes liep. Af-
gelopen december werden ze door de 
winkeliers weer eens wakker geschut. 
Nu alle problemen weer opgelost zijn 
zal de slaapstand wel weer ingenomen 
worden.

Ook de winkeliers en de projectont-
wikkelaar kan ik niet volgen. Die zitten 
regelmatig bij de gemeente aan tafel. 
Apart van elkaar, dat wel. Maar ze dur-
ven blijkbaar niet te praten over enig 
probleem. Of ze zeggen die zo zacht 
dat niemand het hoort. Potverdorie 
mensen: Wat meer pit!

En zo moet ik bekennen dat ik er niks 
van snap. Zoveel talentvolle mensen bij 
elkaar en zo weinig communicatiever-
mogen. Het is te triest voor woorden. 
Wie we de zwarte piet moeten toespe-

len mag u zelf uitdokteren. Ik ga mijn 
handen er niet aan branden. Dat het 
hele proces geen schoonheidsprijs ver-
dient lijkt me duidelijk. Eén tip aan alle 
hoofdrolspelers: U was het niet! Het was 
die ander!

Maar ik ga me vast verheugen. Op de 
feestelijke opening. Als alle kopstukken, 
die deze revitalisering zo moeizaam heb-
ben doen verlopen, bij elkaar staan. Met 
een reuze glimlach kijk ik dan toe hoe 
Leo Hendriks (van de winkeliers), wet-
houder Maasakkers (van de gemeente) 
en Peter de Leij (de projectontwikkelaar) 
gezamenlijk het lint doorknippen. Ik zal 
stiekem van 3 terugtellen. En met een 
beetje geluk zal het de heren lukken om 
gelijk te knippen. Dat is dan het enige 
moment tijdens de revitalisering dat 
alle planningen samenvallen. En met 
een beetje geluk maakt onze Cor op dit 
prachtige moment een foto. Die stellen 
we gratis ter beschikking. We zullen 
hem afdrukken, in een lijstje stoppen en 
hem een prominente plaats in ons pas 
gerenoveerde Winkelcentrum geven.

Flierefluiter

Communicatie

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Kabouters
Vervolg van het wijkblad van januari 
2007

De tuinkabouter
De tuinkabouter leeft vooral in de 
tuin en het liefst in een, die met zorg 
is aangelegd. Zij zorgen dat de tuin 
ook mooi blijft. Dat slakken en ander 
ongedierte zo min mogelijk schade 
aanrichten. Ze leven ook van de planten 
in de tuin, want het zijn vegetariërs. Wilt 
u dat ze hun werk goed blijven doen, 
zorg dan dat er ook eetbare planten en 
besdragende planten in de tuin staan. 
Samen met de Elven zorgen zij dan uw 
tuin in een prima conditie is en blijft. 
Tuinkabouters leven veelal onder de 
grond. Als u energielijnen door de tuin 
heeft lopen, is de kans ook groot dat er 
kabouters zitten. Dat is een plek waar ze 
zich lekker voelen.

Een ander verhaal over Kabouters is dat 
ze eigenlijk verstoten kinderen waren. 
Dit verhaal kwam vooral in de Peel voor. 
Het waren kinderen die zwakzinnig of 
mismaakt waren. Zij deden ’s nachts 
klusjes die niemand verder graag 
deed en tegen een beloning, eten 
dus, deden zij het vieze of zware 
werk. Vroeger hielden de mensen niet 
van deze kinderen, omdat de Kerk ze 
als duivelskinderen zag. Ze werden 
dan ook buiten het gewijde kerkhof 
begraven. Oma’s zullen deze verhalen 
nog wel kennen.

Irma Lemette

GEG-ministries
Gods Koninkrijk

Evangelische Gemeenschap

Jan van Amstelstraat 1
5666 AG  Geldrop

Diensten: Zo. 11.30 uur. Meertalige dienst

Inl. R. Gerard en I. Gerard
Euterpestraat 7

5631 HM  Eindhoven
Tel: 040-2375222

e-mail: globalgenerationmin@myway.org
Url: www.globalgenerationministries.org
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jeugd rubriek
Dennis’

Moppentrommel

Waar aan ergert een bestek-la zich het 
meest aan  

Waarom gooit een dom blondje 
broodkruimels in de wc?

Wanneer zegt een chinees hallo?

Wie zijn de 3 vieste mannen van neder-
land?
De kerstman, want hij hangt zijn ballen 
in de boom,
zwarte piet, want hij loopt met de zak 
van sinterklaas
sinterklaas, want hij loopt met schimmel 
tussen zijn benen

Jeugdbingo
Jaaaaaaaaa, ook in maart gaan wij, 
na alle drukte van de carnaval, weer 
rustig verder met ons programma van 
de Dreef.
Daarin hoort natuurlijk ook weer de 
jeugdbingo die elke maand weer een 
feest is. Alle kinderen in de leeftijd van 
8 tot en met 14 jaar zijn dan van harte 
welkom om te komen proberen één van 
de megaleuke prijsjes te winnen. De 
deuren zijn open vanaf 17.45 uur om de 
kinderen de gelegenheid te geven een 
kaartje uit te zoeken. Vervolgens starten 
we om 18.00 uur. De entree bedraagt 
als altijd  2,- en in de pauze krijgen 
de kinderen een bekertje ranja van De 
Dreef. Natuurlijk zijn de kinderen vrij 
om in diezelfde pauze een versnapering 
of ander drinken te kopen. Jan, onze 
barman, heeft nog genoeg snoepjes en 
chippies te koop.

Zeg dus snel tegen al je vriendjes en 
vriendinnetjes dat we weer bingo gaan 
spelen en kom snel naar de Dreef op  7 
MAART om 18.00 uur !!!!

Nutschool de Regenboog wint schoolprijs en 
eerste prijs individueel!

aan de opscheplepel

voor de wc eend.

Als die Nederlands heeft geleerd.

Naar aanleiding van een toernooi wat ge-
organiseerd werd door tafeltennis vereni-
ging Unicum te Geldrop heeft nutschool 
de Regenboog zowel de schoolprijs als de 
eerste prijs individueel gewonnen.
Het toernooi werd gehouden afgelopen 
december in de zaal van TTV Unicum te 
Geldrop. Er werd gespeeld in vier poules 
in diverse leeftijdscategorieën. Iedere 
speler of speelster moest in zijn of haar 
poule 8 wedstrijden spelen waarna er 
voor iedere poule een winnaar uit kwam. 
De nummers een en twee van iedere 
poule kregen allemaal een beker welke ze 
mochten behouden. De poulewinnaars 
moesten uit eindelijk uitmaken wie de in-
dividuele kampioen werd.Voor de Regen-
boog stonden er twee poule winnaars in 
de finale ronde te weten Justin Overdiep 
uit groep 6 en Peter Mol uit groep 8. De 
uit eindelijk individuele kampioen werd 
Peter Mol. Peter kreeg hierop een wissel-
beker welke hij helaas volgend jaar niet 
meer kan verdedigen.
Doordat er in de poules zeer goede 
resultaten behaald zijn door de andere 
deelnemers van de Regenboog te weten 
Jamal Farah,Eamon Canning,Manon van 
Beek,Vere Limburg,Justin Overdiep en 
Peter Mol heeft de regenboog ook nog 
eens de schoolprijs gewonnen. Ook deze 
schoolprijs is een wisselbeker welke de Re-
genboog dus op het volgende toernooi 
van TTV Unicum dient te verdedigen.

Ik zou zeggen train 
volop op de tafel 
op het schoolplein 
en schrijf je een vol-
gende keer massaal 
in zodat de beker een 
volgende keer weer 
bij de Regenboog 
terecht komt!

Tegen de kinderen 
welke mee gedaan 
hebben wil ik zeggen 
nogmaals proficiat 
met het behaalde re-
sultaat en complimen-
ten voor het spelen 
van de zeer leuke en 
sportieve wedstrijden.

Met sportieve 
groeten, Frits van 
beek
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Klimaatverandering
Iedereen heeft vast wel eens gehoord 
van Global warming: De aarde wordt 
warmer. Meer CO2 uitstoot, wat 
weer zorgt voor het broeikaseffect. 
Op school hebben wij er al een hele 
dag aan besteed. We gingen naar 
een toespraak luisteren, een film 
kijken en bezochten verschillende 
workshops. Sommige gingen vanuit 
greenpeace over bijvoorbeeld bossen 
en oceanen. Andere gingen weer over 
duurzame energie, kleding ect. Tijdens 
aardrijkskunde hebben we ook al 
een keer de film van Al Gore gekeken 
genaamd: An Inconvenient Truth. Of ik 
me nu echt grote zorgen moet maken 
weet ik niet. Het lijkt mij niet echt nuttig 
om bijvoorbeeld 5 minuten het licht uit 
te doen. Het helpt dan wel weer als 
de Eiffeltoren een uur eerder het licht 
uitzet. Wat mij het meest logisch lijkt 
is als de overheid bepaald gebruik van 
duurzame producten gaat stimuleren. 
Of uiteindelijk het gebruik van iets wat 
slecht is voor het milieu verbieden, 
zodat mensen het niet meer mogen 
gebruiken in huishoudens. 

jeugd rubriek

Ontbijt met Kleine Kangoeroe op 
speelzaal de “Stap In”.
Van 31 januari t/m 10 februari waren 
de nationale voorleesdagen 2007! En 
daar deden wij aan mee! Doel van 
de Nationale Voorleesdagen is het 
bevorderen van het voorlezen aan 
kinderen die zelf nog niet kunnen lezen. 
Voorlezen aan kinderen is belangrijk. 
Het prikkelt de fantasie, ontwikkeld het 
taalgevoel, vergroot de woordenschat 
en draagt bij aan hun interactieve 
vaardigheden. Maar vooral: het bezorgt 
ze heel veel plezier!

Voorlezen belangrijk voor de 
taalontwikkeling!
Het voorlezen van prentenboeken is 
heel belangrijk voor de taalontwikkeling 
van de kinderen: ze leren nieuwe 
woorden bij, ze leren goed te luisteren 
en leren praten over het boek. Door 
prentenboeken interactief voor te lezen, 
kun je kinderen een aantal belangrijke 
principes voor het begrijpend lezen 
aanleren. Ze leren bijvoorbeeld hun 
voorkennis te activeren ( wat weten 
ze al over het onderwerp?) en hun 
ontluikende geletterdheid wordt 

geactiveerd ( waaronder verhaalbegrip). 
Centraal bij het interactief voorlezen 
staat het stimuleren van de eigen (talige) 
inbreng van de kinderen!

Prentenboek van het jaar: Kleine 
Kangoeroe
Kleine Kangoeroe van Guido van 
Genechten is voor 2007 gekozen tot 
Prentenboek van het jaar.

De wereld is groot, veel grote dan 
de buidel van Mama Kangoeroe. 
Maar de Kleine Kangoeroe blijft liever 
dichtbij mama. Dat is veiliger, warmer 
en makkelijker. Mama probeert Kleine 
Kangoeroe met een duwtje in de rug 
te laten zien wat het leven allemaal te 
bieden heeft. Eerst wil dat niet zo best 
lukken, maar dan….

Het prentenboek sluit aan bij de thema’s: 
loslaten, zelfstandigheid en dieren.

Het voorleesontbijt op de “Stap In
Toen de peuters binnenkwamen was 
het al snel duidelijk dat het een drukke 
en gezellige ochtend zou gaan worden. 
Oma’s, mama’s en papa’s bleven gezellig 
op de speelzaal, even geen gejaag 
maar een lekker kopje koffie en een 
broodje mee-eten, want het was 
voorleesochtend op de speelzaal!

We hadden voor deze gelegenheid Truus 
Kropff uitgenodigd om het boek Kleine 
kangoeroe te komen voorlezen.Truus is 
sinds enige tijd de vaste voorleesster van 
onze “Opstapgroep” en voor de ouders 
van onze peuters was dit een leuke 
manier om met Truus en elkaar kennis 
te maken.

Gezellig hebben we 
samen gegeten, om 
aansluitend met de 
ouders en peuters te gaan 
luisteren naar het verhaal 
van Kleine Kangoeroe. 
Alle peuters hadden voor 
deze ochtend een klein 
Kangoeroetje van de 
Bibliotheek Geldrop te leen 
gekregen, waardoor het 
verhaal nóg tastbaarder 
voor hen werd. Na het 
prachtige verhaal hebben 

we met alle ouders en peuters Truus 
een Hartelijk applaus gegeven voor de 
mooie wijze waarop zij het verhaal had 
voorgelezen.
Voor onze peuters is het Kleine 
Kangoeroe verhaal nog lang niet 
afgelopen. We blijven nog een paar 
weken met dit boek en zijn prachtige 
thema’s samenwerken!

Het was een hele gezellige ochtend 
geworden op de speelzaal. En we 
kijken alweer uit naar het volgende 
voorleesontbijt!

Met vriendelijke groeten,

Peuters en  leidsters van 

peuterspeelzaal “Stap In”

Merijn van Wanroij, 
17 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.
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De Bron heeft daarvoor in januari het 
Brabants Verkeersveiligheidslabel  ont-
vangen. Op de website van de school 
staat de reden hiervoor te lezen: ‘we 
leren de kinderen de verkeersregels, 
we oefenen met hen in de praktijk, 
maar we stimuleren ook hun omgeving 
(ouders, leerkrachten, gemeente) om 
de veiligheid zoveel mogelijk te stimu-
leren!’ Een uitvloeisel van de ontvangst 
van het verkeersveiligheidslabel was de 
verkeersochtend die op woensdag 24 
januari voor alle leerlingen was geor-
ganiseerd.
Een evenement, waarvan het de bedoe-
ling is, dat het voortaan twee keer per 
jaar plaats gaat vinden.

Deze morgen begon voor de leerlingen 
al reuze interessant. Ze mochten op fiet-
sen en steppen naar school komen, iets 
wat voor de meesten toch niet gewoon 
was. Alle leerlingen verzamelden zich 
hierna in de grote zaal. Daar kregen de 
volwassenen (docenten en ouders, die 
zich als vrijwilliger hadden opgegeven) 
een draaiboek voor een van te voren 
vastgesteld groepje leerlingen. Het wa-
ren leerlingen uit de verschillende groe-
pen (1 t/m 8), die voor deze gelegen-

heid met elkaar optrokken. Na uitreiking 
van het draaiboek verlieten alle groepen 
de grote zaal om aan de eerste activiteit 
te beginnen.

Er waren tal van activiteiten bedacht, 
die direct met het zich in het begeven 
van het verkeer te maken hadden:
• fietsen op een uitgezet parcours om 

de fietsvaardigheid te testen;
• loop je rot: leerlingen lopen naar de 

ballonnen met een bepaalde kleur als 
bevestiging van een antwoord op een 

gestelde verkeersvraag;
• instructie bij oversteken: hierbij krijgen 

de leerlingen les in het oversteken;
• rijles op eigen vervoersmiddel door 

een rij-instructeur.

Verder waren er een aantal activiteiten 
voor de kinderen met een indirecte rela-
tie voor hen met het verkeer zoals:

• uitleg over een hulpverleningsvoer-
tuig zoals in dit geval een brandweer-
auto; 

• informatie over het gevaar van de 
dode hoek bij vrachtauto’s;

• spelletjes/puzzels met betrekking tot 
het verkeer;

• bandenplakken en fietskeuring.

Rond twaalf uur werden alle activiteiten 
beëindigd en verzamelde iedereen zich 
in de grote zaal. Alle mensen die had-
den bijgedragen aan de uitvoering van 
alle activiteiten werden op het podium 
expliciet bedankt. Vervolgens kregen de 
leerlingen een verkeerscertificaat uitge-
reikt met de vermelding, dat ze de door 
hen uitgevoerde verkeersactiviteiten 
met goed gevolg hadden afgelegd. Dit 
vormde de afsluiting van een geslaagde 
morgen voor zowel de leerlingen als de 
begeleiders. Deze morgen sloot aldus 
goed aan bij de rol, die De Bron als 
basisschool wil spelen in het vergroten 
van de kennis en vaardigheden van hun 
leerlingen, zodat deze zich zo veilig mo-
gelijk in het verkeer kunnen begeven. 

Peter Coolen

Jong geleerd is nooit verkeer(d)!
In ons kleine kikkerlandje is het voortdurend een gekrioel van mensen die 
doorlopend overal naar toe moeten. Kortom, het verkeer is druk. Om je zo 
veilig mogelijk daarin te kunnen bewegen is kennis van verkeersregels van 
groot belang. Hierin hebben scholen een belangrijke rol en basisschool De 
Bron is zich van die rol terdege bewust.

jeugd rubriek



9
1

Ki
jk

 o
p 
ww

w.
ge

ld
ro

p-
fo

to
.n

l/
ca

rn
av

al
20

07

Het was beregezellig in de Dreef. Of je nu 's middags of 's avonds naar bin-
nen liep. De vrijwilligers kunnen zich op de borst kloppen. Het liep allemaal 
als een gesmeerde klok. Onze complimenten, wij hebben genoten van het 
Carnaval in Haciënda de Dreef. De Dreef was mooi versierd, de muziek dik in 
orde, en de drank lekker dorstlessend. En we hebben weer de nodig foto's 
geschoten.

Ook de carnavalswagen mocht er zijn. Na weken van binnen knutselen en 
schilderen kon carnavalszaterdagochtend begonnen worden aan het opbou-
wen van de wagen.  En met een kleurige dansende groep voor de wagen 
kun je hoge ogen gooien. Dat bleek uit de derde prijs in de optocht van 
Geldrop. Omdat ook de aanmoedigingsprijs werd binnengehaald beloofd 
dat weer het nodige voor het komende jaar. Geruchten gaan dat er al in no-
vember begonnen gaat worden met de voorbereidingen. Om er ook in 2008 
weer een knalfeest van te maken.

U heeft misschien wel gezien dat onze website www.wijkbladcoevering.nl 
een tijdje uit de lucht is geweest, of dat misschien nog wel is. Een foutje 
van onze provider. En wegens alle procedures duurt het lang voordat we 
weer on-line zijn. Daarom staan alle carnavalsfoto's een andere website: 
www.geldrop-foto.nl/carnaval2007. Daar kunt u de foto's bekijken en 
ook bestellen. En er staan heel leuke foto's op de Haciënda de Dreef site.

Carnaval in Haciënda de Dreef 2007

Haciënda de Dreef
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ënda de Dreef 2007

Carnaval in Haciënda de Dreef 2007

De X-factor
Tien spetterende optredens, allemaal winnaars eigenlijk. 
Maar één kan maar de X-factor hebben.
Veel deelnemers hadden zich op het laatste moment 
opgegeven. En zo ontstond er een gezellig avondvul-
lend programma. De jury moest even stevig in discussie 
om de winnaars te kiezen. Maar er kan er maar eentje 
het beste zijn. Nadia alias Mary J. Blige (zonder Bono) 
mocht de eerste prijs in ontvangst nemen en onder luid 
applaus nog een keertje optreden. De tweede prijs was 
voor Sandra die live zong. En de derde prijs voor ons 
dynamisch duo Corrie van Gorp en André van Duin.

De foto�s van de X-factor kunt u bekijken op 
www.geldrop-foto.nl/carnaval2007.
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Carnaval in Haciënda de Dreef 2007

Haciënda de Dreef
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Na de carnaval leek me het wel leuk om 
iets meer te vertellen over trollen....
tijdens de carnaval willen we toch ook 
lachen om dingen die we eigenlijk niet 
leuk vinden?
Brrrrr, een volkje met een niet zo beste 
naam. Ja, ik weet het, u vindt ze mis-
schien aandoenlijk en schattig, maar 
alles wat eng en griezelig is wordt door 
mensen aangenaam gemaakt. Dat is 
schijnbaar de enige manier om de angs-
ten onder ogen te kunnen zien zonder 
gillend weg te rennen.
Trollen zijn namelijk niet schattig en aan-
doenlijk! 
Ik heb eens voor de gein gekeken op 
internet bij Wikipia onder ‘trollen’.  Daar 
geven ze een goede beschrijving van trol-
len: onaangenaam, onruststokers, oprui-
ers, achterbaks, misleiders, enz.
In Noorwegen, waar ze heel goed be-
kend zijn met deze wezens, is men ook 
niet te spreken over trollen. Daar zijn de 
saga – een soort van vertellingen – heel 
duidelijk over. Een trol is nog erger dan 
een boze kabouter. Deze wezens zijn 
ronduit kwaadaardig. Ze zullen alles 
doen om de zaak te saboteren. Er zijn 
ook menselijke trollen. Zij doen precies 
hetzelfde als hun ‘verwante’ soortgeno-
ten die bekend zijn uit de verhalen. Deze 
‘menselijke’ trollen komen in alle lagen 
van de bevolking voor en in alle soorten 
en maten. Maar omdat mensen niet bang 
willen worden gemaakt met ‘monsters’ en 
gevaar hebben zij die wezens veranderd 
in aardig en snoezig. Fout! Er moet wel 
degelijk rekening worden gehouden met 
hun kwade streken.

Trollen leven ondergronds en in de scha-
duwen en ze komen ’s nachts te voor-
schijn. In ieder geval op plekken die het 
daglicht niet verdragen. Dan zien ze hun 
kans schoon om dingen te doen die een 
eerlijk mens doet huiveren. 
De echte trollen zijn niet voor niets zo 
aartslelijk. Het laat meteen hun karakter 
zien; lelijk. Trollenvrouwen kunnen zich 
veranderen in een hele mooie jonge 
vrouw, dus mannen die een mooi meisje 
ontmoetten keken stiekem onder de 
rokken of zij geen staart had zoals een 
trol heeft. Volgens de Noorse mythen 
veranderen trollen overdag in steen als 
de rotsen als zij niet op tijd in hun hol 
kunnen komen. Dit gebeurt niet alleen 
in Noorwegen maar ook in andere lan-
den. Trollen leven wereldwijd onder de 
verschillende plaatselijke benamingen. 
In België en Zuid Nederland kent men de 
aardmannetjes. Wij hebben geen bergen 
en grotten waar trollen zich in kunnen 
verschuilen. Hoe meer ruimte er is hoe 

groter een trol zal zijn. In bergen is hij 
groter dan op het ‘platte’ land. Maar het is 
en blijft een trol met al zijn kwade streken. 
Vaak krijgen kabouters de schuld van die 
streken, maar dat is onterecht. Een ka-
bouter heeft kwajongensstreken en het 
verschil is duidelijk. Kabouters geven 
spullen terug, een trol niet of het is kapot. 
Kabouters haten trouwens de trollen.
 Kent u de uitdrukking: ‘een ongeluk 
komt nooit alleen’.? Het vervolg van een 
‘ongeluk’ komt door trollen. Zij nemen 
de gelegenheid waar om nog even een 
duit(je) meer in het zakje te doen.

Hoe kunt u zich tegen trollen bescher-
men? Door te erkennen dat ze bestaan – 
anders maken ZIJ u dat duidelijk - en door 
alles in alle eerlijkheid te doen en te han-
delen, goed te overdenken of u de juiste 
stappen onderneemt, die in overeenstem-
ming zijn met uw normen. Dan maken zij 
de minste kans om zich in uw nabijheid te 
manifesteren(verwezenlijken).

Irma Lemette

Trollen

Klaas Vaak
Hebt u moeite om s’ avonds in slaap 
de komen? Dan moet u Leo le Large 
even bellen. Leo verzamelt zand uit 
alle windstreken. Intussen heeft hij al 
ruim 1000 verschillende potjes zand 
bij elkaar verzameld. Er zal vast wel 
een potje in Leo’s verzameling zitten 
waarvan u moeiteloos van in slaap 
valt. Een paar Wijkbladen terug kon 
u lezen dat Leo een hele verzameling 
fotocamera’s bij elkaar verzameld had. 
Hij stond met deze verzameling in de 
maanden november en december in de 
Geldropse bibliotheek. Nu staat er weer 
een nieuwe vitrine. Deze keer gevuld 
met verschillende potjes zand. Leo blijkt 
naast verzamelaar ook een kundig en 
frequent tentoonsteller.

Het begin
Leo begon zijn hobby ruim 10 jaar 
geleden. In het Milieu Educatie Centrum 
stonden een paar microscopen klaar. 
Verschillende soorten zand konden 
daarmee bekeken worden. Na een 
ruime blik op dat zand besloot Leo om 
zelf zand te gaan verzamelen. En in de 
afgelopen 10 jaar heeft hij zijn zand 
overal vandaan gehaald. Van Ground 
Zero in New York tot Hiroshima. Maar 
ook uit het Himalayagebergte. Hij 
heeft het niet allemaal zelf verzameld. 
Ook kennissen brachten geregeld wat 
zand voor hem mee. 

Informatie
Leo bekijkt een nieuw zandmonster 
altijd met de microscoop. De kleur 
en vorm hebben zijn interesse. Het 
zand wordt in kleine doosjes gedaan 
en goed gedocumenteerd. Leo steekt 
veel tijd in het vinden van informatie 
over de plaats waar het zand vandaan 
komt. Die combinatie van het 
onderzoeken van de zandmonsters 
en verkrijgen van informatie over de 
vindplaats is zo interessant.

Nieuwe monsters
Terwijl Leo zijn verzameling 
fototoestellen niet verder wil 
uitbouwen blijft hij wel zand 
verzamelen. Misschien iets minder 
fanatiek dan vroeger. “Het is een 
bijzondere verzameling, daar stop ik 
nooit helemaal mee” zegt Leo. Dat 
streven onderschrijft de redactie van 
het Wijkblad helemaal. Wij hebben Leo 
een zandmonster van de oude Dreef 
aangeboden. Een mooie herinnering 
aan een stukje geschiedenis van de 
Coevering. Leo hoeft deze keer niet 
te zoeken naar informatie over de 
vindplaats. Dat kan hij zo van onze 
website afhalen.

Rob Biesters
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In onze wijk wonen 2 jongens, te we-
ten op de Reinoutlaan, die een felicita-
tie verdienen.

Wat is er namelijk gebeurd?
Eerst een stukje voorafje, Gijs Roost 
en Nicky Maas, beide jongens van 13 
jaar, hebben na hun schoolcarrière 
op de Bron gekozen voor de Eindho-
vense school. Deze school is bij velen 
beter bekend als de vroegere grafische 
school. Allebei de jongens zijn twee-
dejaars. Halverwege december kregen 
de jongens een brief mee naar huis 
dat de school mee ging dingen naar 
een vermelding in het Guiness book 

of records. Dit zou alleen de tweede-
jaarse leerlingen betreffen. Op 19 ja-
nuari zou de school een doek spannen 
van 1,50 meter hoog en maar liefst 
ruim 500 meter lang !!! Dit zouden de 
leerlingen van de school met grafiti 
gaan bespuiten en op die manier het 
huidige record verbreken.

Op de betreffende dag werkten de 
weergoden mee, het zonnetje scheen 
volop en het was droog maar er stond 
wel een straffe wind, die later die dag 
nog parten zou gaan spelen, daar de 
kans bestond dat het doek kapot zou 
waaien. In de vroege ochtenduren 

werd met man en macht alles al vast-
gezet en de spuitbussen klaargezet. 
Alle leerlingen hadden een stuk aan-
gewezen gekregen en al zelf een ont-
werp gemaakt voor “hun” stuk doek.

Om het doek toch tot één geheel te 
maken, had de school ervoor geko-
zen om een (ook) gespoten soort van 
filmrol in elk ontwerp te laten terug-
komen. Alle leerlingen ging verpakt in 
poncho’s van plastic mega-enthousiast 
met veiligheidsbrillen en mondkapjes 
op aan de slag. De deadline was na-
melijk al om 15.00 uur. 

Er was meer dan genoeg belangstel-
ling van ouders,vrienden en zelfs 
complete cameraploegen. Natuurlijk 
was er ook een verslaggever/fotograaf 
van uw wijkblad aanwezig. Met alle 
inspanningen en later op de dag met 
vereende krachten bij andermans ont-
werpen is de deadline gehaald!!!!!!

Wij feliciteren dan ook Gijs en Nicky 
van harte met de vermelding van 
“hun” school en danken de jongens 
voor hun bijdrage aan dit fantastische 
gebeuren.
GIJS EN NICKY, PROFICIAT !!!!!!!!

Vermelding in het guiness book of records

De afvalwijzer

In de Coevering wordt elke 
maand door vrijwilligers zwerfvuil 
opgehaald. Het overzicht voor 
december/januari ziet er als volgt uit:

December: 32 zakken.
Januari: 46 zakken
24 zakken vuurwerkafval



15

Een “nieuwe” apotheek
Begin januari heeft u kunnen lezen 
dat onze apotheek gaat verbouwen. 
Half januari is alles al uitgeruimd. De 
afgelopen weken werd de apotheek 
eerst helemaal gestript om vervolgens 
weer helemaal opnieuw ingericht te 
worden. In een eigentijdse, rustige, 
look met houttinten. Als alles gelopen is 
zoals het moet is de apotheek inmiddels 
weer open. De officiële opening volgt 
in maart.

We waren, met de camera om de nek 
op weg richting de oude Dreef toen we 
langs de apotheek liepen. Daar waren 
ze net het hele pand aan het leegrui-
men. We hebben gelijk maar een paar 
foto’s geschoten van deze verhuizing. 

Gelukkig had Foto Cor een paar dagen 
geleden ook al wat foto’s van de apo-
theek in vol bedrijf gemaakt zodat we 
nu een mooie verzameling foto’s van de 
oude apotheek hebben.

Natuurlijk hebben we ook even met Jac-
queline Nusselder, één van de eigena-
ren, gesproken. In juli 2005 heeft ze sa-
men met Ben Diepenmaat de apotheek 
in de Coevering overgenomen. Volgens 
haar moest het pand gemoderniseerd 
worden. De publieksruimte was te 
klein en achter was er juist weer te veel 
ruimte. Ook de kleurstelling was wat 
ouderwets. Daarnaast was de ventilatie 
van het pand niet naar wens. Reden ge-
noeg om te gaan verbouwen. 

Er is gekozen voor een inrichting met 
houttinten en de publieksruimte wordt 
twee keer zo groot. Ook het assortiment 
ondergaat een verandering. Er komt 
meer handverkoop en het assortiment 
huidverzorgingsproducten wordt uitge-
breid. Hierdoor kunt u nog beter terecht 
voor advies over welk product voor u 
het beste geschikt is. Speciaal hiervoor is 
er een aparte spreekkamer beschikbaar. 

Na de opening in februari gaat Jacque-
line eerst op vakantie. Ze heeft een erg 
druk jaar achter de rug. Daarna volgt de 
officiële opening. Het winkelcentrum 
is een prachtig vernieuwde apotheek 
rijker.

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag van 08.00 tot 18.00 uur

Wekelijks komen wij bij elkaar om te 
dansen en om dansen te leren. Dit doen 
wij in De Dreef. In een prachtige zaal 
met een uitstekende dansvloer leren we 
zowel “Partnerdansen” als “Linedansen”. 
Onder meer door workshops zodat we 
ook op de hoogte blijven van de dansen 
uit de regio.  De groep countrydansers 
zijn inmiddels al 3 jaar bezig. Ik ben 
ongeveer acht jaar geleden begonnen 
met countrydansen en inmiddels geef 
ik vier jaar les. Het is een passie en een 
grote hobby geworden. Het geeft dan 
ook veel voldoening om mensen het 
countrydansen bij te brengen. Op dit 
moment zijn we een gezellige en hechte 
groep. Countrydansen is niet gebonden 
aan een bepaalde leeftijd. Het kan van 
jong tot oud worden beoefend.

Het Lesprogramma
Het lesprogramma bestaat uit het leren 
van diverse dansen voornamelijk op 

countrymuziek. Wij lessen niet op mo-
derne muziek. Alleen met hoge uitzon-
dering. We hebben alle respect voor de 
verenigingen die dat wel doen maar wij 
hebben er voor gekozen om dat niet te 
doen. Countrymuziek is erg gevarieerd! 
Van Cajun en Hillbilly, tot Ierse country 
of de Texmex stroming. We zien wel 
eens een prachtige choreografie op een 
modern lied. Daar zoeken we dan zelf 
een countrynummer bij en geven het 
zo onze eigen stempel. De groep lest 
elke dinsdagavond van 20.00 uur tot 
22.15 uur in De Dreef en bestaat uit 
gevorderden. Maar we zijn van plan om 
een beginnerscursus te starten als daar 
voldoende animo voor is. Maar ook 
gevorderden kunnen zich nog steeds 
aanmelden. Loop vrijblijvend even bin-
nen op dinsdagavond. Maar bellen kan 
ook: 040-2869190 of 2853576. Of kijk 
op www.thewolfspirit.nl 

Voor alle leeftijden
Countrydansen is niet aan een leeftijd 
gebonden en iedereen kan er aan 
deelnemen. Het grote voordeel is dat je 
als koppel, maar ook  individueel, kan 
meedoen. Je hebt geen danspartner 
nodig zoals bijvoorbeeld bij stijldan-
sen. Wanneer de partner niet van de 
muziek houdt of gewoon niet mee kan 
of wil, dan kun je dit toch alleen doen. 
Country is toch een muzieksoort waar je 
van moet houden. Het is “a way of life.” 
Kennis is ook niet noodzakelijk om het 
dansen te leren. Dit komt vaak vanzelf 
naar mate je de dansen aan het oefenen 
bent en wekelijks de passen herhaalt. In 
het begin moet je vertrouwd raken met 
de passen en de muziek, de begrippen 
en namen. Naarmate je wat langer 
danst gaat alles vanzelf. Wij houden 
rekening met het tempo en de snelheid 
van iedereen. Uiteindelijk willen we al-
lemaal hetzelfde: Gezellig samen zijn in 
een ontspannen sfeer. Bovendien is het 
ook nog goed voor de conditie. Bewe-
gen op muziek, op een aangename en 

Countrydansen in De Dreef

http://www.thewolfspirit.nl
http://www.thewolfspirit.nl


16 17

����������������������������������
Meldt u daarom aan voor het burgerpanel  

via dgg@lokalepartij.nl  
of het secretariaat van de DGG 

�������������������������������������

�����������������������

��������������������������������

��������������������������������������

Drukker en drukker
Volgens Rijkswaterstaat is al jaren ge-
leden geconstateerd dat de A67 het 
verkeersaanbod niet meer aankan. Het 
is een te drukke weg waarop veel vracht-
verkeer rijdt. In de afgelopen 20 jaar is 
het verkeer meer dan verdubbeld. Vooral 
het vrachtverkeer is hier debet aan. Ter-
wijl landelijk gemiddeld 35% van het 
verkeer vrachtwagens zijn, is dat op de 
A67 soms wel 70%. Er rijden dan meer 
vrachtwagens dan personenauto’s op 
de A67. 

Signalering
Een aantal jaren geleden zijn een aantal 
file waarschuwingsborden geplaatst. Als 
het verkeer stokt wordt het achterop-
komende verkeer gewaarschuwd. On-
danks deze nieuwe signalering komt het 
regelmatig voor dat er aan de achterkant 
van de file kop-staart botsingen ontstaan. 

De afgelopen 2 jaar vonden er ongeveer 
vijftig ongevallen plaats met zeventien 
doden en bijna 60 gewonden. De ko-
mende maanden wordt de signalering 
verder uitgebreid. Tussen Someren en 
Leenderheide worden verkeersinforma-
tieborden geplaatst. Deze matrixborden 
waarschuwen niet alleen voor files, maar 
kunnen ook de snelheid van het verkeer 
beter regelen. In oostelijke richting wor-
den 4 extra pechhavens aangelegd.

Verbreding van de A67
Door de toegenomen drukte zou het lo-
gisch zijn om de weg te verbreden met 2 
extra rijstroken. Toch staat een dergelijke 
verbreding nog niet op het programma. 
Eerst moeten de werkzaamheden op de 
rondweg Eindhoven worden afgerond. 
Men wil niet dat het verkeer helemaal 
vastloopt door te veel werkzaamheden 
tegelijk.

Gevaarlijke stoffen
Meer verkeer zorgt voor meer verkeers-
lawaai. Veel bewoners van de Coeve-
ring sluiten ’s nachts de ramen om het 
verkeerslawaai buiten te houden. Hin-
derlijk als je met oordoppen in moet 
slapen. Maar wat veel mensen vergeten 
is dat er ook veel vrachtwagens met 
gevaarlijke stoffen de Coevering pas-
seren. Je moet er niet aan denken wat 
er gebeurd als een dergelijke vracht-
wagen ter hoogte van de Coevering 
een ongeluk krijgt. De wijk ligt maar 
krap 400 meter van de weg. Met een 
zuid-westelijke windrichting hebben 
we dan niet alleen last van het lawaai, 
maar ook van de schadelijke stoffen die 
de wijk inwaaien. 
Het plaatsen van extra signaleringsbor-
den helpt om het risico van kop-staart 
botsingen te verminderen. Maar er 
blijft altijd een risico dat er een onge-
luk gebeurd met een vrachtauto met 
gevaarlijke stoffen. Extra signalering in 
vrachtwagens om kop-staart botsingen 
te voorkomen zou een prima aanvul-
ling zijn op de matrixborden. Maar 
helaas bestaan dit soort voorzieningen 
alleen nog maar in het laboratorium.

Rob Biesters

De A67 wordt steeds gevaarlijker
Vanuit de wijk hoort u de A67 steeds nadrukkelijker liggen. Dat komt doordat 
deze weg steeds drukker geworden is de laatste jaren. Een paar jaar geleden 
hebben vrijwilligers in de wijk een hele dag staan tellen op de brug bij de 
Strabrechtseheideweg. Op de meest drukke momenten was het bijna onmo-
gelijk om vrachtwagens, auto’s en motoren apart te tellen. Door deze drukte 
komen er steeds meer ongelukken voor, sommige met dodelijke afloop. Door 
drukte op de randweg Eindhoven stokt het verkeer al regelmatig ter hoogte 
van Geldrop. Niet iedereen heeft dat op tijd in de gaten. Met alle gevolgen 
van dien. En die gevolgen kunnen ook rampzalig voor de Coevering zijn.
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Woensdag 31 januari was het zover 
voor dhr. en mevr. Maan...
1 minuut gratis winkelen bij Albert Heijn 
in onze Coevering.
Hoe is het zo gekomen?
Hier volgt het officiële persbericht:

ALBERT HEIJN W.C. Coevering BE-
LOONT KLANT MET 1 MINUUT GRATIS 
WINKELEN Winnaar is de gouden tip 

van Mevrouw Maan uit Geldrop
Net als vorig jaar gaven klanten van 
Albert Heijn de afgelopen maanden via 
www.ah.nl aan wat zij vonden van de 
kwaliteit en service in hun winkel. Aan 
de oproep ook een Gouden Tip te ge-
ven, gaven duizenden klanten gehoor. 
Mevrouw Maan was één van de vele 
klanten die Albert Heijn een verbetertip 
gaf. Op 31-01 om 09.30 uur werd zij 
door supermarktmanager Jos Radema-
kers feestelijk_ontvangen en kreeg zij 
gratis 1 minuut winkelen aangeboden.

“Het is altijd plezierig 011) tips van 
klanten te krijgen”, zegt supermarkt-
manager Jos Rademakers “We vonden 
het idee van mevrouw Maan het beste. 
Haar tip was” een snellere afhandeling 
aan de kassa’s, dus werkelijk toepassen 
van “Drie in de rij, kassa erbij”. We gaan 
haar idee ook daadwerkelijk uitvoeren. 
Afgelopen 

woensdag was het zover toen nam 
mevrouw Maan om 09.30 uur haar prijs 
in ontvangst en ging zij 1 minuut gratis 
winkelen.

De klantentips waren onderdeel van de 
Albert Heijn Winkel Kampioenschappen 
2006. Een spannende wedstrijd waarbij 
alle 700 Albert Heijn-winkels werden 
beoordeeld op diverse onderdelen zoals 
kwaliteit en service. Het oordeel van de 
klant is uiteindelijk doorslaggevend voor 
de titel Albert Heijn Winkel Kampioen 
2006. Voordat het zover was werd er 

in de kantine van ‘onze Appie’ eerst de 
strategie bepaald. Wat mogen ze ‘pak-
ken’ en wat niet? Daar zijn duidelijke re-
gels voor vanuit de regering. Goed, wat 
willen dhr. en mevr. Maan hebben en 
wat kunnen ze gebruiken. Heel belang-
rijk, dan zijn er geen verrassingen als ze 
weer thuis zijn en de zaak kunnen over-
zien. Mevrouw gaf al duidelijk aan dat 
ze zeker koffie, chocolade, wasmiddel, 
wijn, potgroenten en diepvriesgroenten 
wil hebben. Ze mag van ieder merk een 

pak nemen als ze 
dat wil. Dus niet 
met een arm het 
schap ‘leegmaaien’.
De medewerkers 
van Albert Heijn, 
waaronder dhr, Jos 
Rademakers, zeiden 
dat ze op strate-
gische plaatsen in 
de winkel alvast 
karretjes zouden 
klaarzetten om de 
spullen in te laden.

3, 2, 1, START!
In een razend tempo werd er snel, snel 
van alles in het karretje gestopt met hulp 
van de medewerkers die wisten wat er 
verlangd werd. Mevrouw Maan hield 

min of meer toch een beetje supervi-
sie over het geheel, terwijl ze dapper 
meehielp.
‘ We worden verwend’, riepen ze in haar 
drift, want de medewerkers stopten 
meer in de kar als ze had gezegd. Tot 
aan de kassa toe wordt er van alles in de 
karretjes ‘verzameld’.
Wil mevrouw ook nog bonuspunten, 
airmiles en/of zegels? ‘Nee, geen zegels 
want die moet ik betalen!’ Op meer dan 
300 euro is dat geen kleinigheid.
Dan komt de ontspanning: hoe krijgen 
we alles naar huis? Dhr. en mevr. Maan 
waren niet met de auto omdat ze op 
loopafstand wonen. Dat probleem 
wordt ook al vlot opgelost; een mede-
werker biedt aan om het met de auto te 
komen brengen.
Als extraatje worden er orchideeën 
uitgedeeld aan iedereen die getuige 
was van dit evenement. Volgens mij 
genoten de medewerkers ook van het 
uitzonderlijke gebeuren. Het gebeurt 
tenslotte niet iedere dag dat een vaste 
klant zomaar gratis mag winkelen.
Al met al een ervaring voor dhr. en mevr. 
Maan om nooit te vergeten, en wij van 
de wijkkrant, hebben ons ook kostelijk 
vermaakt.

Irma Lemette

OPZIJ, OPZIJ ......
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Bomen
Iedereen zal het inmiddels hebben op-
gemerkt: Het evenementenplein wordt 
opnieuw ingericht. Niet iedereen is hier 
gelukkig mee. Zeker niet de kinderen 
die er heel fijn konden spelen en rol-
lerskaten. De bomen van het plein zijn 
inmiddels ook verplaatst en wel meteen 
voor de muur, in het zicht van de be-
woners. Er is ondertussen nogal wat 
kritiek geuit op deze ingreep. De bomen 
zouden de bewoners het licht in huis 
ontnemen en straks, in de herfst, zullen 
de bladeren een hoop troep geven.

Ik wil graag een pleidooi houden voor 
de bomen:
• Wie gaat er niet graag naar een bun-

galowpark in de bossen om daar om-
ringd te zijn door bomen?

• Wie gaat er niet graag naar de bos-
sen of een park om lekker tussen de 
bomen te lopen?

• Staan we niet met zijn allen te juichen 
als er ergens een aantal nieuwe bo-
men worden gepland om meer groen 
in de omgeving te krijgen?

• Zitten we niet graag onder een boom 
in de schaduw als de koperen ploert 
weer eens zo hard schijnt dat het niet 
te harden is?

• Zijn we niet jaloers op een ieder die 
lekker buiten woont met veel bomen 
in de omgeving?

• Roepen we niet met zijn allen “red het 
regenwoud, het zijn de longen van 
de wereld?” ALLE bomen produceren 
zuurstof. Ook die bij u in de straat!

• De bladeren beschermen uw tuin te-
gen bevriezing van tere planten.

• De bladeren zorgen voor humus in de 
tuin en het is nog gratis ook.

Zo kan ik nog wel even doorgaan en u 
kunt vast ook wel redenen verzinnen die 
voor de bomen pleiten. Waarom moe-
ten de bomen plotseling wijken voor 
een paar mensen die vinden dat de 
bomen hun licht ontnemen? We gaan 
er toch massaal op uit als de zon schijnt? 
We gaan dan toch allemaal aan het 
strand liggen zonnebaden? Kennelijk 
geven mensen liever geld uit aan een 
duur zonnescherm dan dat ze genieten 
van de schaduw van een boom.

Ik heb ook al gehoord dat de bomen 
de satellietontvangst zouden verhinde-
ren. Als dat zo is moeten we dan ook 
bezwaar gaan maken tegen bergen en 
heuvels?
Wat is er tegen licht dat ‘gezeefd’ wordt 
door het bladerdak van een boom? De 
bomen op het plein worden al kort ge-
houden en laten genoeg licht door. Het 
zijn geen grote bosreuzen die zo een 
dicht bladerdak hebben dat er geen 
licht meer door komt.

Laat de bomen staan en geniet ervan. 
Straks in het voorjaar en in de zomer 
kunt u genieten van de vogels die er in 
zitten te zingen en te broeden. Het geeft 
een beetje een ‘buitengevoel’ in het 
dorp. Of zijn wij al zo geprogrammeerd 
dat we dit alleen op vakantie tolereren?

Een bewoner
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In het voorjaar van 2006 werd ik 
door de gemeente Geldrop benaderd 
om mee te werken aan een pilot 
grondwaterbeheersing. Uit een en-
quête was namelijk naar voren geko-
men dat er in onze wijk, maar ook in 
de Skandia wijk, veel overlast is door 
een hoge grondwaterstand. Door de 
gemeente is vervolgens het bedrijf 
Arcadis Regio BV gevraagd deze pilot 
uit te voeren.

ProefMetingen
Het project is onderverdeeld in twee 
periodes. De eerste fase liep tot 15 no-
vember 2006, en is dus inmiddels achter 
de rug. In deze fase werd de grondwa-
terstand bijgehouden en in kaart ge-
bracht. Daarnaast werd de waterstand 
in de Kleine Dommel gemeten om na 
te gaan of een verhoogd waterpeil 
invloed heeft op de grondwaterstand 
in onze wijk. Om het grondwaterpeil 
te meten werden er twee peilbuizen 
geplaatst. Eén bij de voorgevel, en één 
bij de garage op ongeveer 3,5 meter 
van de voorgevel. De metingen werden 
wekelijks verricht en vervolgens doorge-
stuurd naar Arcadis om in een grafiek 
te worden verwerkt. Uit de cijfers blijkt 
dat de grondwaterstand niet stijgt door 
een hoger waterpeil in de Kleine Dom-
mel. Het omgekeerde is wel het geval. 
Regenval zorgt ervoor dat zowel het 
waterpeil van de Kleine Dommel als 
het grondwaterpeil verhoogd worden. 
In de grafiek is te zien dat het peil in de 
buis bij de voorgevel over het algemeen 
lager was dan het peil in de buis bij de 
garage. Dit scheelde ongeveer 15 tot 20 
centimeter. De laagste grondwaterstand 
werd gemeten halverwege september. 
De prachtige nazomer was hier debet 
aan. In allebei de buizen was op dat 
moment geen water meer aanwezig. 
Duidelijk is te zien dat na nette periodes 
het grondwaterpeil snel stijgt. Uit de 
enquête kwam naar voren dat er bij een 
aantal woningen altijd water in de put 
van de watermeter staat. Tijdens de me-
tingen was dit ook continue het geval. 

Tweede fase
In oktober 2006 werd ik opnieuw be-
naderd door de gemeente. Naar aan-
leiding van de metingen had Arcadis 
de gemeente een voorstel gedaan om 
drainagebuizen rond de woning aan te 
brengen. Mij werd gevraagd ook hier 
aan mee doen. Na de belofte van de 
gemeente om alles weer goede staat te-
rug te brengen ging ik hiermee akkoord. 
Daarnaast heb ik in het gesprek met de 
ambtenaar aangegeven dat de slechte 

staat van onderhoud van de sloten in 
het parkje tussen de Waleweinlaan en 
de adelaartlaan, van invloed is op de 
grondwaterstand. Het schoonschrapen 
van deze sloten, waarbij alle duikers en 
verbindingsbuizen worden dichtgestopt 
of kapot worden getrokken, zorgt voor 
een hoge waterstand. Ook het dumpen 
van bladeren, potgrond en zand in deze 
sloten zorgt voor een slechte doorstro-
ming.

Hoe werkt het?
Na de toezegging van Arcadis dat alles 
in goede staat zou worden terugge-
bracht werd met de werkzaamheden 
begonnen. Rond de woning werd een 
sleuf gegraven met een diepte van 1,35 
meter beneden het maaiveld. Daarin 
werd in een bed van grof zand een 
drainagebuis met een doorsnede van 
zeker 15 cm geplaatst. De werking van 
het systeem zou ongeveer zeven meter 
ver doorwerken. Daarbij is een schuin 
oplopend peil te zien. Naarmate de af-
stand tot de buis groter wordt, staat het 
grondwater hoger. Dit is wel afhankelijk 
van de bodemsamenstelling. Deze is in 
onze wijk ‘zeer vast’. Om het water goed 
af te kunnen voeren moet deze bodem 
zich na de werkzaamheden weer gaan 
‘zetten’. Dit zou enige tijd kunnen gaan 
duren. Op elk hoekpunt werd een spe-
ciale put geplaatst. Deze maken het 
mogelijk om, op een eenvoudige wijze, 
jaarlijks onderhoud aan het systeem uit 
te voeren. (doorspuiten). Tevens werden 
op een aantal plaatsten dwarssleuven 
gegraven onder de fundering door. Dit 
om een snellere afvoer van water uit de 
kruipruimte te bewerkstelligen. Dit hele 
systeem werd vervolgens aangesloten 
op een grote opvangput die speciaal 
hiervoor is aangelegd in de groenstrook 
naast het huis. Deze put is door middel 
van een buis verbonden met de afwa-
teringssloot op de grens met de Goorse 

Zegge. (De uitloop van de kleine Dom-
mel achter het huis). Het water in deze 
put wordt door middel van een pomp 
afgevoerd. 
Resultaat
Gezegd moeten worden dat, hoewel 
de werkzaamheden langer duurden 
dan we dachten, er uitstekend werk is 
geleverd door de werkploeg van Arca-
dis. Op het moment dat deze afgerond 
waren (22 november) stond er, ondanks 
de mindere weersomstandigheden, Vrij-
wel geen water meer in de put van de 
watermeter. In de peilbuis bij de voor-
gevel blijft de waterstand voortdurend 
op hetzelfde niveau. De buis achter de 
garage blijft, afhankelijk van de hoeveel-
heid neerslag, een wisselend patroon 
vertonen. Ook de buis in de achtertuin 
laat een dergelijk beeld zien. Daarbij 
valt op dat het peil in de buis achter de 
garage vrijwel gelijk is aan het peil in de 
buis in de tuin. De buis bij de pompput 
vertoont een beeld dat aangeeft dat de 
grond langzaam met water begint vol te 
lopen. Daar is een gelijkmatige stijging 
zichtbaar.

Conclusie
Tot nu toe is dichtbij het huis een goede 
werking van het systeem merkbaar. Ook 
in de put van de watermeter staat nog 
steeds geen water. Daarbij moet wel 
aangetekend worden dat we nog een 
zeer natte tijd tegemoet kunnen zien. 
Bovendien zijn bij het eerste gedeelte 
het project 34 peilmomenten in kaart 
gebracht. Bij het nu lopende gedeelte 
zijn dat er nog maar 13. Het dus niet 
helemaal reëel om beide metingen nu 
al met elkaar te vergelijken. Maar het 
beeld dat buis bij de voorgevel vertoont 
is zeer hoopgevend voor een goede 
werking.

Jacques van Laarhoven, bewoner 
Waleweinlaan 93

Pilot Grondwaterbeheersing Coevering-West
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De “scheten” van José
We kwamen José ergens in de Bosrand 
tegen. Ze kwam net terug van haar 
“scheten”. Haar scheten zijn 3 Somali-
sche kinderen in de Coevering waar José 
regelmatig even op bezoek gaat. Om 
even te praten of een spelletje te spelen. 
Door deze contacten leert de moeder 
van de kinderen beter het Nederlands te 
verstaan en te spreken. Dat bevordert de 
integratie en maakt ook dat de cultuur-
verschillen besproken kunnen worden.
De organisatie Gilde Samenspraak heeft 
op verschillende plaatsen huiskamerpro-
jecten opgezet. Nederlanders gaan dan 
een jaar lang regelmatig op bezoek bij 
een buitenlands gezin. Door de contac-
ten leren ze de ouders spelenderwijs het 
Nederlands. Het is geen taalles. Doel is 
wel dat na verloop van tijd de “buiten-
landers” het Nederlands goed genoeg 
beheersen om zich daarin redelijk uit te 
kunnen drukken. 

Vriendschap
Door de contacten met het Somalische 
gezin is langzaam een vriendschap ont-
staan. Een project duurt eigenlijk maar 
één jaar. Maar José gaat nog steeds met
 veel plezier even op bezoek bij haar 
“scheten” Badar, Hamza en Rahma. Ook 
haar man Hans wordt als het nodig is in-
geschakeld. Niet om spelletjes te spelen 

maar om voor een goede fiets te zorgen. 
Van wat onderdelen en een oude fiets, 
die ergens in een boom hing, is een 
goede fiets samengesteld. Prima om de 
kinderen mee naar school te brengen.

Inloopochtend voor buitenlandse 
vrouwen
Tijdens de laatste inloopochtend voor 
buitenlandse vrouwen heeft José uitge-
legd wat het Gilde Samenspraak doet. 
Een aantal vrouwen heeft aangegeven 
te willen deelnemen. Sommigen als vrij-
willigster, anderen voor het beter leren 
van het Nederlands. 

Gilde Samenspraak
Omdat er in de Coevering relatief veel 
buitenlandse gezinnen wonen is er ook 
veel behoefte aan de vrijwilligers van Gil-
de Samenspraak. Ook u kunt u hiervoor 
opgeven. U kunt hiervoor contact opne-
men met Verry Vogels, 040-2867525. 
Maar u kunt ook even een e-mail sturen 
naar:  gildesamenspraak@hotmail.com
Ook gezinnen die graag in contact 
komen met een vrijwilliger van Gilde 
Samenspraak kunnen even bellen met 
Verry Vogels. Of ze kunnen naar de 
inloopochtend voor buitenlandse vrou-
wen, in Wijkgebouw de Dreef, komen. 
De volgende mogelijkheid is op vrijdag 2 
maart van 10.00 u. tot 11.30 u.

Colofon
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Horen, zien, niet luisteren (42)
Helaas, er gebeurt niet meer zoveel 
sinds mijn verhuizing. Maar denk maar 
niet dat de rust hier is teruggekeerd. Als 
ik niet vervelend ben dan zijn het die 
4 mormels wel of anders de bazen. Zij 
hebben trouwens een nieuw spelletje 
uit gevonden. “We zijn even een 
boodschapje doen” is een steeds vaker 
gehoord smoesje om mij alleen te laten 
met dat kattengespuis. Vroeger deden 
ze dat maar één of twe keer per week. 

Nu dagelijks. Na het met een ketting 
afsluiten van het hekje onder aan de 
trap, wordt er nu een schoenenleest 
op het afvalbakje in de keuken gezet 
en een mand op de oudpapiermand. Ik 
mag ook niks! Zodra de voordeursleutel 
3x is omgedraaid spring ik tegen de 
tussendeur op en zorg dat ik in het 
halletje tegen de voordeur aan kan 
liggen. Ik hoop dan zo dat een van de 
katten denkt dat ik ook weg ben, zodat 
er een jachtpartijtje ontstaat. Helaas ze 
zijn ook niet van gisteren en rest me 
niets anders dan te blaffen als iemand 
iets, door de brievenbus, op mijn kop 

wil gooien. Ik spring dan op en ren 
naar het keukenraam om te ontdekken 
dat de reden om te blaffen alweer 
vertrokken is. Dan ga ik maar weer in 
de hal liggen wachten naast de post of 
reclame in afwachting van het volgende 
slachtoffer. Als dan eindelijk de sleutel 
weer omgedraaid wordt ren ik de 
kamer in op zoek naar mijn speeltje. Om 
daarmee te laten zien hoe blij ik ben dat 
de verantwoordelijkheid voor de katten 
niet meer op mijn schouders rust.

Zar Blok

mailto:gildesamenspraak@hotmail.com

